
 

 

Sammanfattning av minnesanteckningar från KS-SAMK 2022-03-31 

Dagordning 

• Det pågår en process för att anställa en ny trafik-och fastighetsdirektör 

• Fokusmätningen, resultat till facken efter påsk. 

Punkt 3. 

• Henrik Ahl delger: Covid är ”över”. Vaccinationsbuss kommer till Fisksätra v 17. 

Punkt 5. 

• Narkotikahundar, varför används det inte. Victor Kilén ska återkomma med frågan till 

nästa möte.  

• Önskemål från facket att vara med tidigt i planeringsarbetet när man bygger 

(skola/förskola) i Nacka. Elisabeth Carle menar att det är en fråga för Välfärd och skola. 

Punkt 6. 

• Kameraövervakning i stadshuset. Fokus ligger på förebyggande arbete.  

• Genomgång av säkerhetsarbetet vi redan utfört i stadshuset tex dörrar, fönster, 

passerkort. 

Punkt 7. 

• Sveriges friskaste företag 

Systemstöd. 

• hitta optimala stöd, ha dialog med facket, bjud in Zondera. 

KIA. 

• Vi måste analysera materialet som läggs in. Vad finns det för utvecklingsområden. 

Aktuellt i Stadshuset. 

• Förnyelse i stadshuset. Man ser över hemvisterna och hur enheterna sitter. 

Övriga frågor. 

• Henrik Ahl berättar att det startat en intern krisgrupp ang Ukrainakrisen. 

• Frustration över rektorsmöte, man bad stadshusets medarbetare jobba hemma så det 

fanns parkering till gästerna. Info behöver gå ut i tid och en dialog med facket och 

Välfärd skola. Parkeringsfrågan är upp till diskussion i politiken och samtal med Nacka 

forum.  



 

 

• Önskemål om ökade förutsättningarna för cyklisterna, fler cykelplatser, omklädningsrum 

m.m. 

• Ekochange - Se över upphandlingen och vad som gäller. Trycka på hälsofrämjande 

sakerna. 

 


